COGNITIO COLLEGE (KOWLOON) 文理書院(九龍)



6 MUK HUNG STREET, KOWLOON CITY, KOWLOON.

TELS: 23231741, 23231742 FAX: 23255465 WEBSITE: http://www.cckln.edu.hk

通告編號: 2023/24-151

各位家長:

中一自行分配學位面試

學校將於 2024 年 3 月 2 日 (星期六)舉行中一自行分配學位面試。我們將招募學生工作人員協助活動進行。當日校園內不會安排其他課外活動。2024 年 3 月 4 日 (星期一)為中一自行分配學位面試日後假期,學生無須上學。請家長提醒學生善用餘暇參與有益身心的活動。

敬祝

安康!

校長 談國軒

二零二四年二月十九日

Circular No.: 2023/24-151 19 February 2024

Dear Parents,

S I Discretionary Places Interview

I write to inform you that our S1 Discretionary Places Interview will be held on 2 March 2024 (Saturday). In this connection, some students will serve as helpers and no other co-curricular activities will be arranged in the school campus on that day. A holiday will be arranged on 4 March 2024 (Monday). Parents are requested to remind the students to make good use of the extra time allowed for healthy activities.

Thank you for your attention!

Yours sincerely,

Tam Kwok Hin Principal